



MARQUIS DE CHASSE

BORDEAUX ROSÉ
APPELLATION D'ORIGINE PROTÉGÉE



Au XVIII^{ème} siècle, la chasse à courre était un art de vivre réservé à la noblesse. Le MARQUIS de CHASSE, passionné par cette discipline, invitait régulièrement ses amis dans sa demeure bordelaise pour de grandes vèneries. À l'issue de ces journées, le tableau de chasse était servi au cours d'un généreux banquet accompagné de grands vins de Bordeaux.

In the 18th century, hunting with hounds was a way of life reserved for the nobility. The MARQUIS de CHASSE had a passion for it and would regularly invite his friends to his house in Bordeaux to go out on the chase with their pack. At the end of the day, the game they had bagged was served at a generous banquet washed down with fine Bordeaux wines.

NATURE DES SOLS / TYPE OF SOIL

Argilo-calcaire - Clay-limestone

ENCÉPAGEMENT / VARIETALS

70% Cabernet Franc, 20% Cabernet Sauvignon, 10% Merlot

DÉGUSTATION / TASTING NOTES

Ce rosé présente une jolie robe brillante avec un léger reflet rose pâle. Le nez dévoile un bouquet de groseille mêlé à des notes de fleurs blanches. La bouche, ample et gourmande, est dominée par une belle fraîcheur. A servir frais entre 9° et 11°C.

This rosé reveals a lovely brilliant colour with a pale pink tint. The bouquet rolls out redcurrant scents mingling with white blossom. The ample, tasty sensation on the palate is dominated by a pleasant freshness. Serve chilled at between 9° and 11°C.

www.marquisdechasse.com